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E-Mailbericht Zaak 405178 

Van: 

Aan: provincie@zeeland.nl 

Datum: 13-02-2024 om 08:36:25 

Onderwerp: ontwikkelingen in de agrarische sector op Walcheren op 13-02-2024 om 
08:36:25 

Beste leden van de Gedeputeerde Staten en leden van de Provinciale Staten 

Woensdag 31 januari is er een bijeenkomst geweest in de halve maan in 
Oostkapelle over de gebiedsaanpak Noordwest Walcheren. Op 29 januari werd dit 
bekend onder een grote groep boeren die gevestigd zijn op Walcheren. Tot deze 
tijd waren slechts enkele boeren hiervan op de hoogte. De uitnodiging was 
verstuurd aan alle mensen die binnen een straal van 2 of 3 kilometer meer dan 
één hectare grond in eigendom hebben. Vele boeren die wel aan dit criterium 
voldeden hadden toch geen uitnodiging ontvangen. Opgave voor deze middag moest 
gebeuren voor 15 januari. Probleem hierbij was wel dat vele boeren er niet van 
op de hoogte waren dus zich ook niet op hadden kunnen geven. 

gemeente Veere en leden van de Provinciale Staten. Bijzondere opmerking hierbij 
is ook nog wel dat er vanuit de gemeente Veere niemand aanwezig was terwijl het 
hele gebied ligt in de gemeente Veere. De bijeenkomst werd een inspiratiemiddag 
genoemd maar het leek eerder een “probeer verpachters zover te krijgen dat ze 
hun pachtcontracten groener opstellen middag”. 

Wel is er gezegd dat er een mogelijkheid bestaat om een tweede bijeenkomst te 

Nadat dit bekend werd is er contact gezocht met de Senior Adviseur,  
over hoe het is gekomen dat dit zo is gelopen. Hier is op 30 

januari over gebeld en geappt. Wij hebben toen ook de mededeling gekregen dat 
deze middag eigenlijk vol zat. Uiteindelijk waren een aantal boeren aanwezig 
bij deze middag maar er zijn ook boeren weggestuurd, net als raadsleden van de 

organiseren. Graag wilde dan weten waar wij het als boeren zijnde over 
wilden gaan hebben en waar deze boeren gevestigd zijn. Wij hebben onderstaande 
punten naar haar verstuurd op 2 februari 2024, tot op heden hebben wij daar nog 
geen reactie op ontvangen.

 1. Voor welke problemen staan we nu als Provincie Zeeland?
 2. Wat is de bedoeling met het gebiedsplan in Noordwest Walcheren/Walcheren?
 3. Wie stuurt het gebiedsplan aan?
 4. Hoeveel natuur moet er bijkomen in Noordwest Walcheren (wat valt onder 
natuur) en hoeveel landbouwgrond kan hierbij verloren gaan?
 5. Nv gebieden die in Noordwest Walcheren (het gebiedsplan) vallen, kan het 
zo zijn dat “problemen/regelingen/opdrachten” gestapeld worden?
 6. Wat beslaat het gebied Noordwest Walcheren voor het gebiedsplan? 

Dit zijn een aantal punten die spelen op Walcheren. Waarschijnlijk zullen er nog 
meer vragen/problemen/onduidelijkheden zijn maar dit willen wij graag als 
vertrekpunt aanhouden. 

De meeste boeren komen uit de gemeente Veere, uit de gemeente Middelburg komen 
minder boeren en uit de gemeente Vlissingen enkele boeren. 

Dit is tot nu een kleine opsomming van de recente ontwikkelingen in Walcheren. 
Ik zal deze mail persoonlijk ondertekenen maar dit leeft onder een grote groep 
boeren zoals al eerder gezegd. 
Ik zie uw reactie dan ook graag tegemoet over hoe wij dit als Provincie Zeeland 
en de agrarische sector samen op kunnen pakken. 

Met vriendelijke groeten, 

mailto:provincie@zeeland.nl
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